

အားလုံးကို ပြန်လည်ကြိုဆိုပါတယ်။ တစ်ကမ္ဘာလုံး ကပ်ရောဂါကူးစက်မှုကြောင့် ခရိုင်ကျောင်းများ တစ်နှစ်ကြာ ပိတ်ထားရပြီးသည့်နောက် ယခု ကျွန်ုပ်တို့၏ စာသင်ခန်းများသည် ကျောင်းသား ကျောင်းသူ၊ ဆရာဆရာမများတို့နှင့် တစ်ဖန် ပြည့်နှက် နေသည်ကို မြင်တွေ့ရသောကြောင့် ကျွန်ုပ် အတိုင်းမသိ ဝမ်းသာမိပါသည်။

လုံခြုံသော ပညာရေးဆိုင်ရာပတ်ဝန်းကျင်တစ်ခု ထူထောင်ရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများ၊ ဝန်ထမ်း နှင့် ဆရာမများသည် ရောဂါထိန်းချုပ် လျော့ချရေး နည်းဗျူဟာများကို လိုက်နာဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည့်အလျောက် ကျွန်ုပ်တို့၏ ပထမဆုံးကျောင်းဖွင့်ရက်မှာ အောင်မြင်ခဲ့ပါသည်။ ပထမဆုံးနေ့ရက်၌ ကျောင်းများစွာသို့ ကျွန်ုပ် သွားရောက်လည်ပတ်ခွင့် ရရှိခဲ့ပြီး ကျွန်ုပ်နှင့် မျှဝေသည့် အခြားသောကျောင်းများမှ ဓါတ်ပုံများနှင့် ဝီဒီယိုများကို ကျွန်ုပ် တွေ့မြင်ခဲ့ပါသည်။

ကျွန်ုပ် အလွန် သဘောကျပါသည်။ အောင်မြင်သော နှစ်မျိုးစပ် လေ့လာသင်ယူမှုသို့ ကူးပြောင်းမှုအတွက် အလုပ်ကြိုးပမ်း ဆောင်ရွက်ကြသည့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဗဟိုရုံးခန်းဝန်ထမ်းများ၊ ဒေသဆိုင်ရာ ကြီးကြပ်သူ ဌာနမှူးများ၊ ကျောင်းအုပ်ကြီးများ၊ ဆရာမများ၊ ဘတ်စကားမောင်းသူများ၊ အစာအဟာရ ဝန်ထမ်းများ နှင့် ကျောင်းဝန်ထမ်းအဖွဲ့ဝင်များအားလုံးတို့အား ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ ကပ်ရောဂါကူးစက်မှု၏ အဆုံးသတ်ခြင်းလမ်းကြောင်းသို့ ကျွန်ုပ်တို့ ဆက်လက်လုပ် ဆောင်နေစဉ် DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း (DCSD) မှလျှောက်လှမ်းသော လမ်းကြောင်းအတွက် ကျွန်ုပ် ဝမ်းသာပါသည်။ နောက်ထပ်သော ပံ့ပိုးကူညီမှုများဖြင့် ပံ့ပိုးစီစဉ်ပေးရန်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝန်ထမ်းများက ကျောင်းများသို့ ဆက်လက် သွားရောက်လည်ပတ်သွားပါမည်။

မျက်နှာချင်းဆိုင်ဖြင့် လေ့လာသင်ယူမှုသို့ ပြန်သွားခြင်းတွင် ကျွန်ုပ်တို့၏ အသိုင်း အဝိုင်းထဲ၌ နှစ်ခြမ်းကွဲသော အကြောင်းအရာရှိနေသည်မှာ ကျွန်ုပ် အသိအမှတ်ပြု ပါသည်။ ဤကိစ္စအတွက် နှစ်ဖက်စလုံးမှာ ပြင်းပြသော ခံစားချက်များရှိပြီး မိမိတို့အားလုံး၏ ထင်မြင်ချက်များကို ကျွန်ုပ် နားလည်ပြီး ထပ်တူခံစားရပါသည်။ မျက်နှာချင်းဆိုင်ဖြင့် သင်ကြားပို့ချမှုသို့ ပြန်သွားခြင်းသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ အသိုင်းအဝိုင်း ထဲတွင် ကုသမှု လုပ်ငန်းစဉ်၏ အစဖြစ်သည်ဟု ကျွန်ုပ် မျှော်လင့်ပါသည်။ ဤကိစ္စတွင် သဘောတူညီချက်တစ်ခု မရှိသေးသဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများနှင့် ဝန်ထမ်းများမှာ အံ့ဩဖွယ်ဖြစ်သည်ဟု ကျွန်ုပ် ယုံကြည်ပါသည်။ စာသင်ခန်းသို့ ပြန်လာကြသည့် တချို့သော ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားအတွက် ချစ်ခြင်းမေတ္တာနှင့် ထောက်ထားစာနာမှုများကို မြင်တွေ့ရခြင်းကြောင့် ကျွန်ုပ်အတွက် မျှော်လင့်ချက်များရှိစေပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများအားလုံးတို့အား စာသင်ခန်းသို့ ဘေးကင်း လုံခြုံစွာဖြင့် ပြန်လည်ကြိုဆိုရန်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ မိသားစုများ၊ အလုပ်သမား များနှင့် သက်ဆိုင်သူများ တို့နှင့်အတူ ဆက်လက်ပြီး ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါသည်။ ကျောင်းသို့ ပြန်လာခြင်းနှင့်ပတ်သက်သည့် အချက်အလက်များ အပါအဝင်နှင့် အချိန်ဇယားများ၊ အစားအစာဝန်ဆောင်မှုများ နှင့် ဘတ်စကားလမ်းကြောင်း စသည့် နောက်ဆုံးရ အချက်အလက်များကို ရယူသိရှိရန် - ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝတ်ဆိုင်တွင် ကျေးဇူးပြု၍ လည်ပတ်ကြည့်ရှုပါ။

COVID-19 ကာကွယ်ဆေး

ကျွန်ုပ်တို့၏ အလုပ်သမားများအတွက် ကာကွယ်ဆေးထိုးခြင်းနှင့် စမ်းသပ်မှု နှစ်မျိုးစလုံး နှင့် မိသားစုများအတွက် စမ်းသပ်မှုများ ပြုလုပ်ရန် DCSD မှ မိမိတို့၏ အစီအစဉ်ကို အဆုံးသတ်ပြီးကြောင်း အသိပေးကြေငြာရန် ကျွန်ုပ်ဝမ်းသာပါသည်။ ကာကွယ်ဆေးထိုးခြင်းကို အုပ်ချုပ်မှုဆိုင်ရာ နှင့် ပညာပေးရေးဆိုင်ရာ ကွန်ပလက်စ် (Administrative & Instructional Complex) ၌ အလုပ်သမားများအတွက်သာလျှင် ရရှိနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ ကာကွယ်ဆေးထိုးရန် ခရိုင်အနေဖြင့် DeKalb ကောင်တီ ကျန်းမာရေး ဘုတ်အဖွဲ့၊ Walgreens နှင့် Briarcliff ဆေးဆိုင် တို့နှင့် မိတ်ဖက်ဆောင်ရွက်နေပါသည်။ အခြားသောနေရာများအတွက်အား နောင်လာမည့်ရက်များ၌ ပြုလုပ်သွားရန် သုံးသပ် ထားပါသည်။

ကာကွယ်ဆေးထိုးရန် စိတ်ဝင်စားသည့် DCSD အလုပ်သမားများသို့ ကာကွယ်ဆေး ထိုးပေးရန်အတွက် DeKalb ကောင်တီ ကျန်းမာရေး ဘုတ်အဖွဲ့သည် ကာကွယ်ဆေးထိုး ပစ္စည်း 12,000 ရရှိထားသည်။ ရက်ချိန်းများပြုလုပ်ရန်အတွက် အမည်စာရင်းသွင်းရန် အလုပ်သမားများအား အမည်စာရင်းသွင်းခြင်း လင့်ခ်တစ်ခုကို ပေးအပ်ထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။

COVID-19 စမ်းသပ်မှုအား ကျောင်းလေးကျောင်းရှိ ဝန်ထမ်းများနှင့် မိသားစုများ အတွက် ကမ်းလှမ်းပေးမည်ဖြစ်သည် - Cross Keys အထက်တန်းကျောင်း၊ Bethune အလယ်တန်း ကျောင်း၊ Doraville United မူလတန်းကျောင်းနှင့် Dunwoody မူလတန်းကျောင်း - အချိန် နံနက် 9 နာရီ နှင့် မွန်းလွဲ 1 နာရီ အကြား၊ နှင့် ညနေ 3 နာရီ နှင့် 5 နာရီအကြား။

စမ်းသပ်မှုနှင့် ကာကွယ်ဆေးထိုးခြင်းနှင့် ပတ်သက်ပြီး နောက်ထပ်သော အချက်အလက်များအတွက် ဤနေရာတွင် နှိပ်ပါ။

မိသားစုများ အရေးကိစ္စလှုပ်ရှားမှုများ ရိမ်းကစားခြင်းညှိပွဲ

DCSD မိဘနှင့် မိသားစု ချိတ်ဆက်ပါဝင်မှု (Parent and Family Engagement) ဌာနမှ အဝေးမှနေ နည်းပညာဖြင့် မိသားစုများ အရေးကိစ္စလှုပ်ရှားမှုများ ရိမ်းကစားခြင်းညှိပွဲကို လာမည့် မတ်လ 30 ရက် 2021 ခုနှစ်၊ ညနေ 5:30 နာရီမှ 7:30 နာရီအထိ အစီအစဉ်များအဖြစ်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်သည်။ ထူးခြားပြီး ပျော်စရာကောင်းသော သင်္ချာလေ့လာနည်းလမ်း၊ စာဖတ်ခြင်းနည်းလမ်း နှင့် ဝေဖန်တွေးခေါ်မှု နည်းဗျူဟာများကို တက်ရောက်လေ့လာကြပါရန် မိသားစုများအားလုံးကို ကျွန်ုပ်တို့ ဖိတ်ခေါ်ပါသည်။ ပျော်စရာကောင်းသော ဤလှုပ်ရှားမှုအတွက် အမည်စာရင်းသွင်းရန် ဤနေရာတွင် နှိပ်ပါ။

ကွင်းဆင်းနေ့

DCSD ကွင်းဆင်းနေ့ တွင် ဒေသ III ခေါင်းဆောင်များနှင့် ဝမ်းမြောက်စွာ တွေ့ဆုံခဲ့ပါသည်။ ဒေသ III သည် ကောင်းမွန်သော ရည်မှန်းချက်ပန်းတိုင်များကို ချမှတ်လုပ်ဆောင်ခဲ့ပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများအားလုံးတို့၏ အရည်အသွေးရှိသော ပညာရေးအတွက် ဆောင်ရွက်နေပါသည်။ ဒေသဆိုင်ရာ ကြီးကြပ်သူဌာနမှ Dr. Sean Tartt အား ကျွန်ုပ်တို့၏ ပညာသင်ဆရာကျောင်း သားများအတွက် သူ၏ကတိကဝတ်ပြုဆောင်ရွက်မှုများအတွက် ကျွန်ုပ် ကျေးဇူးတင်လိုပါသည်။

ဘတ်စကားမောင်းသူ ကော်မတီ အစည်းအဝေး

ယနေ့ DCSD ဘတ်စကားမောင်းသူ ကော်မတီ အစည်းအဝေး၌ ကျွန်ုပ် ပါဝင်ခွင့်ရရှိခဲ့သည့် အတွက် ကျွန်ုပ်အလွန် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကြိုပို့ယာဉ် နှင့် ဘတ်စကား မောင်းနှင်သူများသည် ကလေးများအား နှုတ်ခွန်းဆက်ကြိုဆိုပြီး ခရိုင်ကျောင်းအား လည်ပတ်စေသည့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ပထမဆုံးသော အလုပ်သမားများဖြစ်ပါသည်။ သင်တို့အားလုံး၏ ဆောင်ရွက်ခဲ့သမျှ အတွက်နှင့် သင့် ဝန်ဆောင်ပေးမှုအတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။

ကျောင်းလူမှုရေး အလုပ် ရက်သတ္တပတ်

ပြီးခဲ့သည့်အပတ်က DCSD မှ ကျောင်းလူမှုရေး အလုပ် ရက်သတ္တပတ်ကို ပြုလုပ်ကျင်းပခဲ့ ပါသည်။ ကျောင်းလူမှုရေး အလုပ် ရက်သတ္တပတ်သည် ကျယ်ပြန့်သော လူမှုရေးလုပ်ငန်းထဲတွင် အထူး လေ့ကျင့်မှုပေးသောနေရာ တစ်ခုဖြစ်ပါသည်။ များစွာသော ကျောင်းနေအရွယ် ကလေးများ၏ မိသားစုများထဲတွင် စီးပွားရေး၊ ပညာရေးဆိုင်ရာ နှင့် လူမှုရေးဆိုင်ရာ စိန်ခေါ်မှုများကို နှစ်များတစ်လျှောက်၌ တိုးမြှင့်လာခဲ့သောကြောင့် ကျောင်းလူမှုရေး အလုပ်သမားများမှ ဝန်ဆောင်မှုနယ်ပယ်များကို တိုးချဲ့လုပ်ဆောင်လာပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ လူမှုရေး အလုပ်သမားများသည် မိသားစုများအား ဝန်ဆောင်မှုပေးခြင်း၊ ပြန်လည် ကောင်းမွန်လာစေရန် ဖြစ်မြောက်အောင်ပံ့ပိုးဆောင်ရွက်ခြင်း၊ မတရားမှုအား အမှားပြင်ခြင်း နှင့် နောက်ထပ်သောအရာများစွာတို့ကို ဆောင်ရွက်ပေးပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများ၊ ဝန်ထမ်းများ နှင့် ရပ်ရွာအသိုင်းအဝိုင်းတို့အား လိုအပ်သော ဝန်ဆောင်မှုများဖြင့် မိမိတို့၏ အခန်းကဏ္ဍပတ်တွင် ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သည့် DCSD လူမှုရေး အလုပ်သမားများအား ကျေးဇူးတင်ပါသည်။

ဘုတ်အသိအမှတ်ပြုခြင်း ရက်သတ္တပတ်

DCSD မှ Georgia ကျောင်းဘုတ်အဖွဲ့၏ အသိအမှတ်ပြုခြင်း ရက်သတ္တပတ်ကို လာမည့် မတ်လ 15-19 တွင် ပြုလုပ်ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါသည်။ ကျောင်းသားများ၊ အလုပ်သမားများ၊ မိဘများ နှင့် အခြားသော ခရိုင်၏ သက်ဆိုင်သူများအား ကတိကဝတ်ဖြင့်ဝန်ဆောင်မှုပေးသော ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းဘုတ် အဖွဲ့ဝင်များတို့ကို ကျွန်ုပ်တို့ ချီးကျူးဂုဏ်ပြုအပ်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့ကျောင်းသားများ၏ တိုးတက်ကောင်းမွန်ခြင်းအတွက် ခက်ခဲသောစကားစိုင်းများ နှင့် ခက်ခဲသော ဆုံးဖြတ်ချက်များတွင် ရဲရင့်စွာဖြင့် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ပညာရေးဘုတ်အဖွဲ့အား ကျွန်ုပ်တို့ ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။ မိမိတို့၏ အုပ်ချုပ်မှု၊ ချန်ပီယံအဖြစ် တာဝန်ထမ်းဆောင်မှု နှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသား များအားလုံးအတွက် အရည်အသွေးရှိသော ပညာရေးကို ထောက်ခံအားပေးမှုများ အတွက်လည်း ကျေးဇူးတင်ပါသည်။

မတ်လ 15 ရက် 2021 ခုနှစ်တွင် ပြုလုပ်မည့် ယခုလ၏ ပညာရေးဘုတ်အဖွဲ့အစည်းအဝေးကို သင် ကြည့်ရှုပါလိမ့်မည်ဟု ကျွန်ုပ် မျှော်လင့်ပါသည်။ အစည်းအဝေးပွဲကို DSTV တွင် သင် ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

ကျိုးနွံစွာဖြင့်

Mrs. Cheryl Watson-Harris